
Kære Mogens Jensen 

 Ishøj den 15. oktober 2018 

 

Ishøj Fællesantenne er kommet i klemme mellem Canal Digital og TV 2 

Jeg skriver denne mail til dig da jeg er formand for et nyt brugerrådet i Ishøj Fællesantenne, samt formand 

for AABs største afdeling AAB 55 Vejleåparken 1711 boliger. 

Vores socialdemokratiske politikere ønsker at overdrage Ishøj Fællesantenne til os brugere, men vi er i en 

situation hvor vi har brug for hjælp. Det er vores opfattelse at Canal Digital bliver truet af TV2 til at lukke 

signalerne for 6.000 medlemmer af fællesantennen i Ishøj – vi er ganske uforstående overfor situationen. 

I 2018 blev det sat i udbud, at levere TV og bredbånd på fællesantennen, dette blev vundet af KabelPlus, 

hvor det før var YouSee som havde leverancen. 

TV 2 vil pludselig ikke levere TV 2 kanaler til os som aftalt gennem Canal Digital, Hvis Canal Digital har solgt 

en vare til os på en måde de ikke har ret til, burde TV 2 henvende sig til os, og lave en direkte kontrakt, 

uden at tvinge os til at tage YouSee. 

Jeg mener rent faktisk at TV2 har flere muligheder – med mindre de ønsker en konflikt: 

  

1. TV2 kan enten indgå en aftale med vores leverandør direkte – vores nuværende leverandør er et 

forholdsvis nystartet selskab der hedder KabelPlus. 

 

2. TV2 kan også vælge at indgå en aftale direkte med Ishøj kommune/Ishøj Fællesantenne med 

KabelPlus som administrator (det er dem der fakturerer vores medlemmer) 

  

Vi håber meget på din hjælp i denne sag, da det er vores opfattelse TV2 søger en konflikt – vi kan ikke 

gennemskue hvem der vil få fordele af dette, men vi ønsker ikke at komme i en situation hvor der er sort 

skærm på TV2. 

Skulle du ønske yderligere oplysninger står jeg til din rådighed 

Med venlig hilsen 

Wagn B. Jensen 
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